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P R O T O K Ó Ł      Nr  XLIII/05  

 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu 6 stycznia 2005 roku  

 
 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  17 
 
 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
 
Radny powiatowy – Eugeniusz Bliźnicki, Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, 
Sekretarz Miasta. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XLIII Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust 3 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje wniosek o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad/ 
- Czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Składam wniosek, aby przed głosowaniem budŜetu odbyła się dyskusja, wnoszę to w imieniu 

Komisji Finansowo-BudŜetowej. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dyskusja była na poprzedniej sesji, zresztą na wniosek pana radnego Świątka, gdyŜ był 

wniosek o zdjęcie całości z porządku, w związku z tym nie widzę takiej potrzeby. Tym 
bardziej, Ŝe Rada przyjęła wnioski, które zostały przyjęte w autopoprawce. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- MoŜna by uznać ten wniosek za zasadny, gdyby nie stan faktyczny i prawny w związku z 

wprowadzeniem autopoprawki.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Autopoprawka wynika tylko z uchwały Rady Miejskiej, ustaleń ustawowych i zaleceń RIO. 
- /Odczytuje procedurę uchwalenia budŜetu przyjętą uchwałą Rady Miejskiej/ 
- Zgodnie z procedurą wypełniliśmy wszystkie punkty i nie ma potrzeby dyskutować na temat 

inny niŜ autopoprawka. Nie zgadzam się na dyskusję. 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę pana Burmistrza o zgodę na dyskusję na temat autopoprawki. Dzisiaj dostaliśmy to na 

Komisji BudŜetowej i z pewnością radni mają pytania co do tej poprawki. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Autopoprawkę pani Skarbnik uzasadni i na ten temat moŜemy dyskutować. Jednak jestem po 

Komisji BudŜetowej i jeŜeli ktoś po dwóch miesiącach zaczyna się pytać o podstawowe rzeczy 
to znaczy, Ŝe straciliśmy dwa miesiące. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Na poprzedniej sesji Rada przegłosowała wniosek Komisji Finansowo-BudŜetowej, 

zobowiązujący Burmistrza do przedłoŜenia do 10 stycznia 2005r. informacji z zakresu 
wykonania budŜetu za 2004 rok. Burmistrz tego nie uczynił, nie wykonał uchwały Rady, więc 
oparłem się na danych za 11 miesięcy i na podstawie tych danych, a nie tych, które miał pan 
nam dostarczyć oparłem swoje wnioski. Gra pan sprawami publicznymi i próbuje robić jakieś 
dziwne manewry po to Ŝeby potem powiedzieć opinii publicznej, Ŝe pan chciał budŜet 
zatwierdzić, a Rada się nie zgodziła. Nie wywiązuje się pan z uchwały jaką nałoŜyła na pana 
Rada tego miasta. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę zacytować tą uchwałę. Proszę ją zacytować, bo ja jej nie znam. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- No musiałbym poprosić panią z obsługi Rady, Ŝeby przedstawiła.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To pan ją cytuje, więc proszę ją przedstawić. Ja takiej uchwały nie znam, znam natomiast 

uchwałę o uchwalaniu budŜetu, która mówi, Ŝe sprawozdanie z wykonania budŜetu naleŜy 
przedstawić Radzie do 31 marca. Proszę, aby nie kontynuować tej jałowej dyskusji o 
dokumentach, które nie istnieją, bo panu przewodniczącemu mylą się uchwały Rady z 
uchwałami na komisjach. Proszę o przystąpienie do głosowania nad porządkiem obrad. 

 
Teresa Kosmala  - Radny  
 
- Ja tylko chciałam przypomnieć uchwalanie budŜetu z poprzedniego roku. Wtedy uchwała i 

procedury nie zostały zachowane, przeciwko czemu protestował kolega Andrzej Świątek. W 
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trakcie rozprawy w RIO zostało postanowione, Ŝe ta uchwała nie musi nas zbytnio wiązać, bo 
Rada moŜe stosować takie procedury jakie uzna za konieczne w danym momencie. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Czyli Rada moŜe ignorować swoje uchwały, które są teŜ juŜ pewnym zwyczajem. Nie moŜe 

jednak ignorować ustawy, bo mówi ona równieŜ o 31 marca i proszę się nie powoływać na 
jakieś nie istniejące uchwały. W zeszłym roku jedynym wnioskiem, był wniosek radnego 
Francikowskiego, który został przyjęty jako autopoprawka. W związku z tym nie było potrzeby 
stosowania dalszej procedury. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Umieszczamy w pierwszym ppkcie. autopoprawkę. Kto z państwa jest za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
4 radnych głosowało za 
11 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe porz ądek obrad nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Mam wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej do pana dyspozycji pozostawiam termin. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje wniosek Burmistrza o zwołanie sesji/ 
- Wpłynął takŜe drugi wniosek grupy radnych o zwołanie sesji na 13.01.05. 
- /Odczytuje wniosek grupy radnych o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad/ 
- Mamy dwa wnioski. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W związku, Ŝe to są dwa wnioski proponuję, aby to były róŜne dni. W związku z tym, Ŝe mój 

wniosek wpłynął jako pierwszy, nie chciałbym mieć ograniczenia czasowego. Jeśli to ma być 
w jednym dniu to ile pan proponuje czasu na poszczególne sesje. 

 
Krzysztof Francikowski  - Radny  
 
- To przewodniczący ustala termin sesji i proszę o tym zadecydować. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W takiej sytuacji sesja nr XLIV odbędzie się 13 stycznia o godzinie 15.30, natomiast sesja nr 

XLV 13 stycznia o godzinie 16.30. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To od razu stawia mnie w sytuacji gorszej, ale cóŜ. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W związku z nie uchwaleniem porządku obrad zamykam obrady XLIII sesji. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 

 
 

       Janusz G ątkiewicz 
 
Protokołował 
 
Wojciech Ma ćkowski  
 


